## 公眾街市提供的優惠 Offers by Public Markets

日期 Date	優惠詳情 Details of Offers	查詢方法 Enquiry
2025年6月28日 至7月10日	食環署天幕街市在慶回歸雙周街市特價優惠活動期間,每日每檔均有一款特價商品供顧客選購。7月1日當日更會派發小禮品。	電話: 2771 9855
28 June to 10 July 2025	During the two-week special offer event, each stall at FEHD Skylight Market will offer one special-priced item daily for customers. On 1 July, small gifts will also be distributed.	Tel: 2771 9855
2025年7月1日	顧客於香港仔街市消費後到指定攤位與印有祝賀字句的標語牌拍照打卡,即可獲贈禮品乙份。 市民亦可於該攤位許下對香港的心願和祝福。此外,當日會以快閃形式免費派發本土特色小食、	電話: 2903 0491
1 July 2025	糖果或小禮物,讓市民共享節日喜悅。	Tel: 2903 0491
	After making purchases in Aberdeen Market, customers can take a photo with the props displaying congratulatory messages at the designated booth to receive a gift. Members of the public can also make wishes and blessings for Hong Kong at the booth. In addition, there will be flash giveaways of local snacks, candies or small gifts to share the festive joy with the public.	
2025年7月1日	顧客於荔灣街市消費滿港幣80元,即可獲贈禮品乙份。	電話:2371 0937
1 July 2025	Customers who spend HK\$80 or more at Lai Wan Market will receive a complimentary gift.	Tel: 2371 0937
2025年7月1日	顧客於食環署東日街市使用非接觸式付款每消費一次(不限金額)可獲印花一個,儲滿指定數	電話:2819 8021
至 9 月 30 日 1 July to 30	目即可換領禮品。如同日內累積消費滿港幣 100 元或以上,更可額外獲贈精美禮品乙份。7 月 1 至 3 日期間,顧客以非接觸式付款每次消費可獲雙倍印花。	Tel: 2819 8021
September 2025		

Customers who make purchases in FEHD Sunlight Market using contactless payment will earn a stamp for each transaction (regardless of the amount). They may redeem various gifts after collecting a designated number of stamps. Customers with an accumulative spending of HK\$100 or more within the same day will be entitled to an additional gift. From 1 to 3 July, customers will earn double stamps for each transaction made via contactless payment.	